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2016世界华裔小姐大赛参赛报名表

Miss China International 2016 Application Form

编号NO：______________
	中文姓名：

Chinese Name:
	英文姓名：

English Name:
	2寸素颜免冠证件彩照

A 2-inch barehead color photo (no makeup) 

	出生日期：

Date of Birth:
	籍贯/国籍/民族：

Ancestral Place /Citizenship/Nationality:
	

	证件类型：                                      证件号码：

Type of certificateID                                Card No:
	

	身高(cm)：

Height (cm):
	体重(kg)：

Weight (kg):
	三围(cm)： 胸       腰       臀       

Measurements (cm) :Bust   Waist   Hips   
	血型：_______
Blood Type:___


	受教育程度：□高中  □大学专科  □大学本科  □其他              所学专业：                 

Education Degree:○Senior High School ○Associate ○Bachelor Degree ○Others     Major(s):               

	语言／语种：□国语  □粤语  □英语  □法语  □日语  □德语  □其他           

Language(s) spoken: □Mandarin □Cantonese □English □Japanese □German □Others:            

	现工作单位/学校：

Present Work Unit/School:


	职务：

Job Title:

	住宅电话：

Landline:
	手机：

Cellphone:
	详细通讯地址：

Detailed Address:

	其他联系电话：

Alternate Phone:
	E-mail：

E-mail:
	邮编 ：

Zip Code:

	监护人姓名：   

Guardian's Name:            
	与参赛者关系：

Relationship with the Contestant:

	监护人身份证件号码：  

Guardian's ID Card No.:   
	联系电话：

Contact Nos.:

	自身才艺（天赋或特长）

Their strengths（Talent or expertise）

□歌唱      □乐器      □舞蹈      □主持      □演讲      □戏剧表演      □舞台走秀

□Song   □Musical Instruments  □Dance   □Preside   □Speech   □Drama   □Stage catwalk

	个人才艺展示提交文件：

Personal talent show submission

□视频      □音频              □图片      （□纸质版           □电子版）

□video     □Audio frequency   □image     （□Paper version    □e-edition）

	个人简历：（包括个人学习、工作、获奖经历及个人才艺、爱好等）

Resume: (including personal learning, work, winning experience and personal talent, hobbies, etc.)

本人特此证明：

I hereby certify that:

我已经详细阅读“2016世界华裔小姐大赛报名须知”，并且充分理解申请者的具体要求，现确认：

I have read in detail the 2016 Miss World Contest Registration notes, and fully understand the specific requirements of the applicant, is now confirmed:

我自愿参加本次活动，我符合2016世界华裔小姐大赛报名者要求；

I volunteered to participate in this event, I am in line with the 2016 World Chinese Miss contest entry requirements;

我明确了解遴选过程和结果皆有赛事组委会决定；

I have a clear understanding of the selection process and the results of the Organizing Committee decided;

我愿意接受赛事组织者的所有裁决，该裁决为不可更改，并具有约束力；

I am willing to accept all the ruling, the ruling is not to be changed, and binding;

我所填写的资料均属实，我清楚知晓，如果向赛事组委会提供错误、虚假信息，或违反赛事要求，会被取消参赛资格；

I fill in the information is true, I know, if the organizing committee to provide false information, false information, or in violation of the requirements of the event, will be disqualified;

我自愿授权世界华裔小姐大赛组委会免费使用我的照片、视频、音像等类型材料，用于包括媒体宣传或广告在内的宣传活动，如在比赛进程中组委会需要更多信息，我将积极配合提供；

I voluntarily authorize the World Miss Chinese Organizing Committee free use of my photos, video, audio and video and other types of materials, used to include media publicity or advertising, promotional activities, such as in the game in the process of organizing committee needed more information, I will actively cooperate to provide;

我能遵守大赛各项规章制度，比赛期间不受任何其他合约限制，能保证按时参加培训、赛事、宣传等及相关活动。

I can abide by the competition rules and regulations, any other contract is not restricted during the competition, to ensure on time to participate in training, publicity and other events, and related activities.

填表人签名Autograph：_____________                                            

                                                                        日      期Date：_________________


报名须知

Registration Information

2016年第9届世界华裔小姐大赛自启动以来便受到社会各界的广泛关注。

2016 9th Chinese Miss World contest since it started widespread concern in the community

2016世界华裔小姐大赛报名正在火热进行中，即日起便可报名参加2016世界华裔小姐大赛。

Chinese Miss World 2016 contest entry is hot, effective immediately, they can enroll in Chinese Miss World 2016

世界华裔小姐大赛的舞台，欢迎所有符合报名要求的女性参加，在世界华裔小姐的舞台上展现自身魅力，与众多佳丽共同角逐“世界华裔小姐”的桂冠，不仅是对青春之美的最好诠释，同时也是一种美好的人生体验。

World Miss Chinese contest stage is open to all who meet the entry requirements of the female participants, show their charm in the world Miss Chinese stage, with many contestants compete for "World Miss Chinese" in the title, not just the United States youth the best interpretation, but also a good life experience

报名要求：

Application requirements：

1、 年龄：16-28岁（未婚）

 1: 16-28 years old (unmarried)
    2、学历：高中以上学历
     2：Education: high school or above
3、 外形：有良好的外型基础，身体健康，身高165cm以上，

 3：Shape: a good foundation appearance, health, height 165cm above
 4、身材匀称，五官端正，无纹身；
 4：Shapely, handsome, no tattoos
5、特长：必须具备一项才艺（歌唱、舞蹈、乐器、表演、主持演讲、走秀）；
    5：Features: You must have a talent (singing, dancing, musical instruments, acting, hosting  

lectures, catwalk)
6、持有有效身份证件（如身份证、护照、港澳台等地区居民长期居住证等）；
    6：Possession of a valid identity document (such as identity cards, passports, Hong Kong, Macao, 
Taiwan and other residents of long-term residence permit, etc.)
7、如是在校学生，则要求是大三或大四的学生。大一、大二生可预报第十届大赛选手；
7：In the case of students, it requires a junior or senior students. Freshman, sophomore 
predictability tenth contest contestant
8、能保证按时参赛及参加相关活动（含：摄影、摄像、培训、排练、宣传、公益等活动）；
 8：To ensure timely entry and participation in related activities (including: photography, video, training, rehearsals, publicity, public service and other activities）
   9、目前未与经纪公司、制作公司、传媒公司签有任何合约（如有契约，请注明类型）；
 9：Not currently and brokerage companies, production companies, media companies have signed  

any contract (if contract, please specify type)
10、无不良嗜好，无违法犯罪记录，能遵守大赛组委会规定的《参赛选手协
议》及其他相关规定。
10：No bad habits, no criminal record, to comply with the provisions of the Organizing Committee 
of "contestants Agreement" and other relevant provisions
报名材料：
Registration materials
报名表，有效证件正反面扫描件或照片，彩色二寸照片，艺术照4张（2张全身，2张半身或特写），生活照4张（2张全身，2张半身或特写）。获奖证书或奖杯全景照片及特写（如有），文字要清晰可辨认。才艺展示要有音频或视频或书画作品。以上资料全部以附件形式发到指定邮箱，邮件标题注明：世界华裔小姐报名+姓名。

Registration form, valid documents or scanned copy of the front and back prints, color inch photos, according to Art 4 (2 body, two half-length or feature), living according to 4 (2 body, two half-length or feature). Award certificate or trophy panoramas and close-up (if any), the text should be clear and identifiable。Talent show to have audio or video or calligraphy and paintings. The above information is all sent as an attachment to the specified mailbox, mail with the subject: Miss World Chinese name registration +

报名方法：
Application Method：
线上报名：大赛官网 www.misschina-int.com 下载报名表格

          报名表请发送至官方指定邮箱misschina_int@163.com
Online Registration: Competition official website www.misschina-int.com Download Registration Form。           Please send the registration form to the official email misschina_int@163.com

线下报名：大赛组委会指定报名地点：广州市天河区体育东路148号南方证券大 

          厦618室（广东睿志投资有限公司），咨询电话：4008081238 ；

Offline Registration: Organizing Committee designated registration sites: Sports Road, Tianhe District, Guangzhou City, No. 148 Securities Great Southern

           Ha Room 618 (Rui Zhi Guangdong Investment Ltd.), Tel: 4008081238

赛事流程：报名海选→初赛→复赛→半决赛→准决赛→全球总决赛。

Event Process: Registration audition→Preliminary Round→Rematch→Semifinal→Semifinals→World Finals

现在报名参加第9届世界华裔小姐大赛，为梦想提供一个可能，为人生提供一个机遇！

Now enrolled in the 9th World Chinese Miss, a dream may provide an opportunity for Life.

您还可以通过关注一下的平台了解到更多2016世界华裔小姐大赛的最新消息。

You can also learn more updates Chinese Miss World 2016 by the look of the platform.

新浪微博：@世界华裔小姐大赛组委会

Sina microblogging: @ Chinese Miss World contest organizing committee.

微信公众号：世界华裔小姐大赛组委会

Micro-channel public number: Chinese Miss World contest organizing committee.

大赛官网：www.misschina-int.com
Competition official website:www.misschina-int.com
联系方式：4008081238

TEL: 4008081238

2016世界华裔小姐大赛组委会

Miss World 2016 Chinese Organizing Committee

本次活动最终解释权归大赛组委会所有

The final interpretation of the Organizing Committee all
2016世界华裔小姐大赛组委会

电话：4008081238  地址：广州市天河区体育东路148号南方证券大厦618室 网址：www.misschina-int.com
最终解释权归大赛组委会所有
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